
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Υπουργείο Υγείας 

 

Θέμα: «Ανάγκη άμεσης στελέχωσης Πολυδύναμου Περιφερειακού Ιατρείου 

Σίφνου» 

Ο βουλευτής Νίκος Συρμαλένιος καταθέτει αναφορά την επιστολή της Δημάρχου 

Σίφνου Μαρίας Ναδάλη, στην οποία γίνεται λόγος για τα σοβαρά προβλήματα που 

έχουν δημιουργηθεί στο Πολυδύναμο Περιφερειακό Ιατρείο Σίφνου λόγω 

υποστελέχωσης. Ειδικότερα, γίνεται αναφορά στο πρόβλημα της έλλειψης ή 

ανανέωσης συμβάσεων γιατρών, νοσηλευτών, τεχνικού ακτινολόγου, προσωπικού 

καθαριότητας, οδηγού ασθενοφόρου, ελλείψεις και προβλήματα τα οποία ο Δήμος έχει 

επισημάνει εδώ και μήνες με σειρά επιστολών προς την ΥΠΕ και το υπουργείο Υγείας. 

 

 Επισυνάπτεται το σχετικό έγγραφο.  

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις ενέργειές σας και να μας ενημερώσετε σχετικά. 

 

Αθήνα 30/09/2020 

 

Ο καταθέτων Βουλευτής 

 

Συρμαλένιος Νίκος 


